
云南—人类最早的发源地之一，位于中国西南部，素有“动物王国”、“植物王国”、

“生物基因库”的美誉，北回归线穿境而过，与缅甸、老挝、越南接壤，是中国大陆陆地通向

东南亚、南亚，直达印度洋的唯一通道。这里气候宜人、环境优美、资源丰富；这里产业体系

多样、市场潜力巨大；这里政策优惠、服务优质、交通发达；是经贸往来的宝地，旅游的圣

地，居住的福地。

“七彩云南”欢迎您，我们将和您一起携手共铸辉煌！

中国（云南）—马来西亚经济合作
暨中国·南亚博览会推介会

China (Yunnan) – Malaysia Economy Cooperation cum 
China • South Asia Expo Promotion Seminar

云南—神奇而充满机遇的地方

Yunnan - a land of wonder and opportunities

时间：2013年3月29日16:00
Time: 16:00pm, 29th March, 2013
地点：吉隆坡香格里拉大酒店大会议厅
Venue：Grand Ballroom, Shangri-La Hotel, 11 Jalan Ismail, Kuala Lumpur
协办方/Supported by: 马来西亚中国经济贸易总商会
                                  Malaysia-China Chamber of Commerce
                                  马来西亚中华大会堂总会
                                  The Federation of Chinese Associations Malaysia

Yunnan is one of the few places where the mankind originated. It lies on the Southwestern tip of 
China, with the Tropic of Cancer running through it. Rich in various natural resources, Yunnan is known 
as the kingdom of plants, the kingdom of animals, and the natural gene bank of biological species. The 
province shares borders with Myanmar, Laos and Vietnam. It is the only province of China which 
connects with Southeast Asia and South Asia, and to Indian Ocean by land.

The province enjoys pleasant climate, beautiful environment and abundant resources, hosts diverse 
system of industries and huge domestic and new emerging markets, and boasts a well-developed 
transportation network, preferential policies and quality service. It is a field of fortune, a holy land of 
tourism, and a paradise of inhabitance.

This dynamic land of hope and promise will definitely bring success to your business. See you in 
Yunnan！

Organized by: The People’s Government of Yunnan Province
主办方：云南省人民政府



邀请函 Invitation
      Mr. Li Jiheng, the Governor of Yunnan Province, China, will lead a 
delegation to Malaysia. 29th March, 2013, a promotion seminar will be held 
in Kuala Lumpur, during which Mr. Li will present the unique strength of 
Yunnan in China’s opening up to Southeastern Asia and South Asia, 
motivating mutual cooperation in economy & trade, tourism, finance, 
cultural industry and etc.. The first China-South Asia Expo to be hosted in 
Kunming City, Yunnan between 6th and 10th, June, 2013 will be specially 
promoted as well.

We sincerely invite your presence!

15:30—16:00   嘉宾签到

16:00—16:15   重要嘉宾致辞

16:15—16:35   李纪恒省长作主旨演讲                                                                     

16:35—16:50   合作项目签约

16:50          推介会结束

议    程：

   2013年3月29日，中国云南省省长李纪恒先生率代表团在吉隆

坡举办推介会，介绍云南省面向东南亚、南亚开放的独特优势，

推动双方在经贸、旅游、金融及文化产业等领域的合作，并隆重

介绍将于2013年6月6日至10日在云南昆明举办的首届中国·南亚

博览会。

15:30—16:00   Registration

16:00—16:15   Opening remarks by VVIPs

16:15—16:35   Keynote speech by Mr. Li Jiheng, 

                         Governor of Yunnan                                                                      

16:35—16:50   Signing of cooperation projects

16:50                 The end

Agenda

诚挚邀请您的光临！

着装要求：正装

请于2013年3月18日前报名

Dress Code: Formal
RSVP by18th March, 2013


